



الاعتزاز بالماضي. الإعداد للمستقبل.  
Honouring the past. Educating for the future.

15<sup>th</sup> September 2016

Dear Parents

The school year has commenced well and we sincerely thank you for your support in ensuring students are punctual and wearing the SZPAG school uniform with pride.

One of our key goals, which is aligned with ADEC's targets, is that all students have a 95% attendance rate. Research clearly shows a strong correlation between regular school attendance and school success. If a student is absent due to illness or unforeseen circumstance, we ask you to contact the school to ensure it is recorded as an authorized absence. Family leisure travel is recorded as unauthorized and appointments should be made outside school hours as all students are expected to attend school as shown on the ADEC approved calendar.

We will shortly introduce a new improved system to monitor attendance. Where an absence or tardiness is recorded, an automatically generated message will be sent via ADEC's eSis system. This system has been introduced to ensure the ongoing safety and well-being of our students, and to keep parents informed when their child is not attending school or lessons. Please ensure your contact numbers are up-to-date as the school must be able to contact a parent in case of an emergency.

Research also clearly shows that parent engagement has a positive impact on learning. Our aim this year is to plan a monthly parent event and we are keen to hear your ideas on how we can support you in our shared goal to improve student learning.

Our 'Back to School' events are scheduled on the following evenings and we highly encourage you to attend

Early Childhood	Tuesday	20 September
Elementary	Wednesday	21 September
Secondary	Monday	26 September

The event will include a short presentation from the Senior Leadership Team and will be followed with information about our curriculum. There is an opportunity for you to share information about your child with the home room teacher to ensure that we are working effectively in home/school partnerships this year. Further detailed information will be sent via the Head of Division.

For regular updates please visit our new website <http://zayedacademy.ae/girls> which includes the Term 1 Extra-curricular activities offered <http://zayedacademy.ae/uploads/application-documents/ECA-BOOKLET-2016-2017.pdf>

We look forward to working in partnership with you to ensure your child has a successful year of learning.

  
Lisa Hewitt  
Principal





الاعتزاز بالماضي. الإعداد للمستقبل.  
Honouring the past. Educating for the future.

15 سبتمبر 2016

أولياء الأمور الأعزاء

تحية طيبة و بعد ..

مع البداية الموفقة لهذا العام الدراسي الجديد ، نتقدم لكم بالشكر لدعمكم لنا في ضمان التزام الطلبة بالحضور إلى المدرسة مع التزامهم بارتداء الزي المدرسي لأكاديمية الشيخ زايد الخاصة للبنات بكل فخر واعتزاز.

إن أحد اهدافنا الأساسية والتي تتماشى مع أهداف مجلس أبوظبي للتعليم هو تحقيق جميع الطلبة لنسبة حضور تعادل 95%. تبين الأبحاث وجود علاقة قوية بين التزام الطلبة بالحضور إلى المدرسة ونجاح المدرسة. في حال تغيب الطالب بسبب المرض أو لظرف طارئ، نرجو منكم التواصل مع المدرسة لضمان تسجيل غيابه بعذر مقبول، إن تغيب الأسرة بداعي الترفيه يعد من ضمن الغياب غير المصرح به، كما يجب أخذ المواعيد الطبية خارج ساعات الدوام المدرسي، حيث يتوقع من جميع الطلبة الحضور إلى المدرسة كما هو مبين في التقويم المعتمد من قبل مجلس أبوظبي للتعليم.

سوف نقوم قريبا بتوفير نظام محدث لمتابعة الحضور، حيث سيتم إرسال رسالة نصية تلقائية عن طريق نظام ESIS التابع لمجلس أبوظبي للتعليم في حال تغيب الطالب أو تأخر. لقد تم إدخال هذا النظام لضمان سلامة طلبتنا وأمنهم، بالإضافة إلى إبقاء ولي الأمر على اطلاع على مدى التزام ابنة/ابنته بالحضور إلى المدرسة والحصول. الرجاء التأكد من أن أرقام الاتصال الخاصة بكم محدثة ، لتمكن المدرسة من التواصل مع أحد الوالدين عند أي طارئ.

كما تبين الأبحاث أن مشاركة الوالدين لها تأثير إيجابي على التعلم. وهدفنا هذا العام هو وضع خطة لتنظيم فعالية شهرية لأولياء الأمور، ونحن حريصون على الاستماع إلى آرائكم حول الطريقة التي يمكننا دعمكم فيها لتحقيق الهدف المشترك لنا والمتمثل في تحسين تعلم الطلبة.

إن فعالية ( العودة إلى المدرسة) محددة في الأيام المدونة أدناه ، ونحن نشجعكم بشدة على حضور هذه الفعالية

الثلاثاء 20 سبتمبر 2016

مرحلة الطفولة المبكرة

الأربعاء 21 سبتمبر 2016

المرحلة الأساسية

الاثنين 26 سبتمبر 2016

المرحلة الثانوية

وسيتضمن الحدث عرضا موجزا من فريق الإدارة العليا وسيتبع بمعلومات حول مناهجنا الدراسية. ستتاح فرصة لولي الأمر خلال هذا الوقت لتبادل المعلومات حول الطالب مع معلمة الفصل للتأكد بأننا نعمل بفاعلية ضمن شراكة المنزل/ المدرسة لهذا العام. وعلاوة على ذلك سوف يتم توفير معلومات مفصلة عن طريق مديرة كل مرحلة.

للحصول على تحديثات منتظمة يرجى زيارة موقعنا الجديد : <http://zayedacademy.ae/girls> ، الذي يتضمن الأنشطة اللاصفية للفصل الأول و المتوفرة على : <http://zayedacademy.ae/uploads/application-documents/ECA-BOOKLET-2016-2017.pdf>

نحن نتطلع للعمل ضمن شراكة معكم وذلك لضمان حصول ابنتكم على عام دراسي ناجح.



*Liya Hebiyat*  
ليزا هبيوت

مديرة المدرسة